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inte finns i majoritetens budget hoppas vi att det går att få fler skidspår i Stockholm om 

stadsdelsförvaltningarna uppvaktas kring detta.  

 

 

§ 113 
Idrottsnämndens ungdomsledarstipendium 2013 
Dnr: 406-121-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner stipendiekommitténs förslag till ungdomsledar-

stipendiater 2013. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-08-14. 

Ungdomsledarstipendier har delats ut av staden sedan början av 1970-talet. Idrottsnämnden 

fastställde senast år 2000 principerna för ungdomsledarstipendium. Enligt de nya riktlinjer som 

infördes 2012 får tretton stipendiater 5 000 kronor vardera och de tretton föreningar som ledar-

na representerar erhåller 5 000 kronor vardera. Vid ansökningstidens utgång den 31 maj i år 

hade totalt 49 nomineringar lämnats in. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 114 
Fler konstgräsplaner på Södermalm 

Redovisnings- och utredningsbeslut 
Dnr: 412-802-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner redovisningen som svar på uppdraget att utreda 

möjligheterna till fler konstgräsplaner på Södermalm. 
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Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-09-06. 

Förvaltningen konstaterar att bristen på konstgräsfotbollsplaner på Södermalm är fortsatt stor 

och har på uppdrag från idrottsnämnden undersökt möjligheterna att anlägga fler konstgräs-

planer inom stadsdelsnämndsområdet. Tre bollplaner som är belägna på idrottsmark bedöms 

som möjliga att beläggas med konstgräs. Dessa bollplaner är Eriksdals BP, Pålsundsvallen och 

Sjöstadens BP.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bifall till sitt förslag till beslut enligt följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisningen som svar på uppdraget att utreda möjlighe-

terna till fler konstgräsplaner på Södermalm. 

2. Idrottsnämnden hemställer hos kommunstyrelsen om en utökad investeringsbudget 

motsvarande kostnaden för att anlägga tre konstgräsplaner. 

3. Förvaltningen får i uppdrag att under förutsättning av kommunstyrelsens beslut om 

utökad investeringsbudget anlägga konstgräs på Eriksdals BP, Pålsundsvallen och 

Sjöstadens BP 

 

Nämnden anför därutöver följande: 

”Jag tycker det är sorgligt att Stockholm ligger så långt efter andra städer i att erbjuda ytor 

och hallar för barn och ungdomar att idrotta. Jag tycker det är sorgligt att Södermalm är 

sämst i Stockholm på att erbjuda konstgräsplaner.” 

Citatet kommer från en förälder till ett fotbollsspelande barn på söder. Det råder brist på 

konstgräsfotbollsplaner i Stockholm. Extra angelägen är situationen på Södermalm, där går 

42 000 invånare per konstgräsplan. Förvaltningens redovisning visar att det är möjligt att 

göra något åt detta, låt oss nu göra det! 

Med det Socialdemokratiska budgetalternativet i fullmäktige hade dessa nya investeringar 

rymts inom budget. För att inte andra planerade investeringar ska försenas måste nämnden 

begära extra medel för dessa investeringar. Detta bör dock inte vara något problem då Stock-

holms kommun gått med överskott i flera år och förmodligen kommer att göra det i år också. 

Mehdi Oguzsoy (V) ansluter sig till Socialdemokraternas förslag till beslut. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden beslutar 

enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) och Mehdi Oguzsoy (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för 

sitt förslag till beslut. 
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§ 115 
Åkeshovs sim- och idrottshall 

Lägesredovisning 
Dnr: 411-860-2013 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

1. Ärendet återremitteras med önskan om svar på nedan ställda frågor. 

 

2. Förvaltningen får i uppdrag att  återkomma med önskat underlag till nämnden 

senast i november 2013. 

Nämnden anför därutöver följande: 

Att rusta våra simhallar är en kostsam investering. För oss är det viktigt att vi får ett bra 

och gediget underlag att fatta beslut på. Det underlag som vi nu har fått ta del av lämnar 

fortfarande en del frågetecken. Vi återremitterar därför ärendet för att få följande frågor 

besvarade: 

 

1. Vad har prognossäkerheten varit vid tidigare budgeteringar av simhallsrenoveringar? 

 

2. Vad har prognossäkerheten varit vid tidigare budgeteringar av nybyggnation i andra 

kommuner? 

 

3. En konsekvensanalys utifrån best/worst case-scenarion för nybyggnation/renovering 

önskas.  

 

4. En tydligare specifikation över olika kostnadsposter önskas. Gäller för såväl nybyggna-

tion som renovering.  

 

5. På vilken grund bedöms nybyggnation vara dyrare än renovering? Vilka kostnader 

skiljer sig åt? Jämförelser ska avse både på kort och lång (30-50 års) sikt.  

 

6. På vilka grunder bedömer idrottsförvaltningen och fastighetskontoret att livslängden 

är densamma på renovering som nyproduktion?  

 

7. Rivning och tillgänglighetsanpassning borträknat så beräknas ändå en nybyggnation 

på samma plats som idag (alternativ 1) vara 4 000 kronor dyrare per kvadratmeter 

jämfört med t ex Tyresö. På vilken grund baseras detta? 

 

8. Om det nya badet kan inrymma 8 istället för 6 banor, hur kommer det påverka för-

väntade intäkter och kostnad per utövare för förslaget bygga nytt? 

 

9. Hur påverkas kalkylen och driftkalkylen om vi väljer att endast ha bad vid ett nybygge 

(dvs. bortser från gym)? 

 

10. Vad finns det för möjlighet att öka bassängkapaciteten på nuvarande tomt om utbygg-

nad sker och viss omdisponering av ytorna görs? Detta förslag avser i första hand ny-

byggnation.  

 

 


